
Mazierski J6zef

Radny RadY Miasta Wloclawek Wloclawek 24.Q4.20t7r

Marek Wojtkowski

Prezydent m. Wlocfawka

W nawiqzaniu do mojej interpelacji z dnia 27 '03'2017r' w sprawie

przeznaczenia Srodk6w finansowych PEFRON na rehabilitacje zawodowE -

wyposa2enie stanowisk pracy dla os6b niepelnosprawnych w 20L6r' uprzejmie

prosze ponownie o powiadomienie mnie' kt6rym 6-ciu pracodawcom

udzielono dotacji i w jakiej wysokoSci na wyposa2enie stanowisk pracy w 2016r'

Informacje, kt6ra przeslal mi Pan Prezydent pismem PZP'0003'4'2017 zdnia

tt.04.2017r. jest mi znana '
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